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PROTOKÓŁ NR XV/2011 
z przebiegu XV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 9 lutego 2012 r. 
 
XV sesja Rady Powiatu odbyła się w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii w Przytoku. 
W obradach sesji uczestniczyło 20 radnych. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr XV/2012 . 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Zarząd Powiatu 

Zielonogórskiego ze Starostą Zielonogórskim, Ireneuszem Plechanem na czele, 
a także kierownicy i komendanci podległych jednostek i naczelnicy wydziałów 
Starostwa Powiatowego, przedstawiciele samorządu gminnego powiatu.  

Przewodniczący powitał Macieja Króla, Prezesa Lotnisko Zielona Góra/ 
Babimost Sp. z o.o. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 
o godz. 1210 otworzył XV sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 
wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 20 radnych (nieobecny-
usprawiedliwiony Sławomir Baranowski), Rada jest  zdolna do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

 
Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 
oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Porządek obrad w poniższym 
brzmieniu Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami „ZA”. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie XV Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu nr XIV/2011. 
4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 
7. Wnioski i interpelacje radnych. 
8. Informacja w sprawie lotniska w Babimoście. 
9. Sprawozdanie o przychodach, kosztach i wyniku finansowym na koniec 

grudnia 2011 r. SP ZOZ w Sulechowie. 
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10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (druk 123); 
2) zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok (druk 124); 
3) przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Zielonogórskiego, (druk 118) 
4) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, (druk 125) 
5) zmiany uchwały dotyczącej uchwalenia Regulaminy Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze, (druk 119); 
6) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia zasad najmu lokali użytkowych, 

stanowiących własność Powiatu Zielonogórskiego, (druk 120); 
7) powierzenia wykonania zadania Gminie Sulechów, (druk 121); 
8) w przedmiocie zmiany uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania w 

drodze darowizny części nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 
Dąbrowa gmina Zabór, stanowiącej własność Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 122); 

9) zamiaru likwidacji niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Czerwieńsku oraz rozwiązania tego 
Zespołu (druk 129),  

10) zamiaru likwidacji niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie,(druk 127); 

11) zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie(druk 126); 

12) zamiaru przekształcenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 
w Sulechowie. (druk 128); 

13) zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej 
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Sulechowie, 
(druk 130); 

14)  określenia szczegółowych warunków umarzania w całości lub w części, 
łącznie z odsetkami, odraczania terminu płatności, rozłożenia na raty lub 
odstąpienia od ustalenia opłaty rodzicom za pobyt dziecka lub osoby 
pełnoletniej przebywającej w rodzinnej lub instytucjonalnej pieczy 
zastępczej, (druk 131); 

15) powierzenia wykonania zadania Gminie Kargowa, (druk 132); 
16) poparcia inicjatywy społecznej w sprawie ustanowienia stref wolnych 

od GMO, (druk 133). 
11. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
12. Wolne wnioski i zapytania. 
13. Zamknięcie XV Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3. 

Przewodniczący przypomniał, iż Protokoły są dostępne na stronie 
internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, 
a w papierowej wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony przed sesją.  

Protokół XIV/2011 został przyjęty jednogłośnie.  
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Ad 4. 
Starosta Zielonogórski informację o działaniach Zarządu w okresie 

międzysesyjnym, tj. od 29 grudnia 2011 r. do 26 stycznia 2012 r. przesłał 
radnym wraz materiałami na XV sesję, od 27 stycznia do 9 lutego przedstawił 
uzupełniającą (załącznik nr 3). 

 
 
Ad 5. 

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z działaniami w okresie 
międzysesyjnym. W okresie od 29 grudnia  do 8 lutego pełnił cotygodniowe 
dyżury w biurze rady powiatu, uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetowej 
oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Wziął 
również udział w ceremoniach, uroczystościach organizowanych na terenie 
powiatu, spotkaniach noworocznych, w otwarciu okręgowych eliminacji XVI 
Olimpiady o Żywieniu i Żywności, Walnym zebraniu Klubu Sportowego 
ZAWISZA, posiedzeniu Wojewódzkiej Federacji Sportu w Drzonkowie, 
spotkaniu polsko-niemieckiej kadry w sprawie zabezpieczenie 
przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego. Pożegnano również 
Pana płk Jerzego Rzeźnika w związku z zakończeniem Jego służby. Spotykał się 
również z samorządowcami z naszego powiatu. 

Pan Wiceprzewodniczący wziął udział w uroczystościach z okazji 60 lecia 
Okręgu Zielonogórskiego Polskiego Związku Hodowców Gołębi. 

Spotykał się również z samorządowcami z naszego powiatu. 
 
Ad 6. 
 Wójt Gminy Zielona Góra, Mariusz Zalewski podziękował za 
wprowadzenie tego punktu do porządku obrad, lecz tym razem nie ma spraw do 
poruszenia na sesji. 

  
Ad 7. 

 Radni nie zgłosili wniosków. 
 
Ad 8. 
 Maciej Król w multimedialnej wersji przedstawił informacje o lotnisku, 
lokalizację w aspekcie sieci komunikacyjnej i potencjalnej ilości pasażerów, 
strategie rozwoju, niezbędne inwestycje infrastrukturalne oraz technologiczne. 
Zaprezentował zalety funkcjonowania lotniska w regionie. (załącznik nr 4) 

Henryk Jagoda zauważył, iż obsługujący przewoźnik nie spełnia 
standardów. Samolot musiał lądować w Poznaniu ze względu na brak obsługi na 
lotnisku w Babimoście, brak transferu do Zielonej Góry. 

Maciej Król poinformował, iż w dniu dzisiejszym zostaną otwarte ofert na 
realizację lotów. Przygotowana umowa dla zwycięzcy przetargu przewiduje 
zapis o pełnym zabezpieczeniu pasażerów. 
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Lech Kurowski poparł ideę rozwoju lotniska. Stwarza ono duże 
możliwości rozwoju regionu. Zauważył, iż w pierwszych latach funkcjonowanie 
nie przyniesie zysku, jest to sytuacja normalna. Należy spojrzeć 
perspektywicznie. 
 
Ad 9. 

Hanna Wysocka poprosiła o przybliżenie sprawy związanej 
z wypłacaniem świadczeń z Funduszu Świadczeń Socjalnych. 

Beata Kucuń wyjaśniła, iż trwająca 3 miesiące kontrola Zakładu 
Ubezpieczeń Społecznych zakwestionowała wypłaty zapomóg wakacyjnych, 
tzw. „wczasy pod gruszą” i świątecznych. Potraktowano je, jako dodatkowe 
wynagrodzenie i naliczono składkę ZUSowską, pomimo, że w szpitalu 
funkcjonował regulamin, uwzględniono progi dochodowe, a wypłaty były 
dokonywane z konta FŚS. Kontrolerzy wnieśli zastrzeżenia do kontraktów 
traktując je, jako umowy o pracę, a umowa cywilno-prawna nie wymaga 
odprowadzanie składek na ubezpieczenie. Sprawa czeka rozstrzygnięcie sądu. 

W budżecie zabezpieczono naliczone przez ZUS kwoty, ponieważ prawo 
wymaga, by zobowiązania prawdopodobne były zabezpieczone. 

Edwin Łazicki stwierdził, iż z wszelkimi decyzjami należy czekać do 
końcowych wyroków, należy wyczerpać wszystkie prawne możliwości. 

Sprawozdanie o przychodach, kosztach i wyniku finansowym na koniec 
grudnia 2011 r. SP ZOZ w Sulechowie. (załącznik nr 5). 
 
Ad 10. 
  Edwin Łazicki oznajmił, że wszystkie projekty uchwał zostały 
szczegółowo przeanalizowane i omówione na posiedzeniach Komisji. Zgłoszone 
autopoprawki do projektów w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej 
oraz zmian budżetu na 2012 r. stanowią wersję nr 2 projektu uchwały. 

1. Skarbnik przedstawiła zmiany do wieloletniej prognozy finansowej.  
Radni przyjęli je jednogłośnie.  
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę XV/123/2012 w sprawie zmiany 
uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (załącznik nr 6). 

2. Edyta Dwojak omówiła zmiany w uchwale budżetowej na 
2012 rok. 

 Rada 20 głosami „ZA” przyjęła Uchwałę XV/124/2011 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2012 rok, (załącznik nr 7). 

3. Radni bez uwag, jednogłośnie 20 głosów „ZA” podjęli Uchwałę 
XV/125/2012 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 8). 

4. Radni bez uwag, jednogłośnie 20 głosów „ZA” podjęli Uchwałę 
XV/126/2012 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
(załącznik nr 9). 
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5. Rada 20 głosami „ZA” podjęła Uchwałę XV/127/2012 w sprawie zmiany 
uchwały dotyczącej uchwalenia Regulaminy Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Zielonej Górze, (załącznik nr 10). 

6. Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę XV/128/2012 w sprawie zmiany 
uchwały dotyczącej ustalenia zasad najmu lokali użytkowych, 
stanowiących własność Powiatu Zielonogórskiego, (załącznik nr 11). 

7. Radni bez uwag, jednogłośnie 20 głosów „ZA” podjęli Uchwałę 
XV/129/2012 w sprawie powierzenia wykonania zadania Gminie 
Sulechów, (załącznik nr 12). 

8. Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę XV/130/2012 w sprawie 
w przedmiocie zmiany uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania 
w drodze darowizny części nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 
Dąbrowa gmina Zabór, stanowiącej własność Powiatu Zielonogórskiego, 
(załącznik nr 13). 

9. Radni bez uwag, jednogłośnie 20 głosów „ZA” podjęli Uchwałę 
XV/131/2012 w sprawie zamiaru likwidacji niektórych szkół 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Czerwieńsku oraz rozwiązania tego Zespołu, (załącznik nr 14). 

10. Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę XV/132/2012 w sprawie zamiaru 
likwidacji niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, (załącznik nr 15). 

11. Radni bez uwag, jednogłośnie 20 głosów „ZA” podjęli Uchwałę 
XV/133/2012 w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, 
(załącznik nr 16). 

12. Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę XV/134/2012 w sprawie zamiaru 
przekształcenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 

13. w Sulechowie, (załącznik nr 17). 
14. Radni bez uwag, jednogłośnie 20 głosów „ZA” podjęli Uchwałę 

XV/135/2012 w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 
w Sulechowie, (załącznik nr 18). 

15.  Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę XV/136/2012 w sprawie określenia 
szczegółowych warunków umarzania w całości lub w części, łącznie z 
odsetkami, odraczania terminu płatności, rozłożenia na raty lub 
odstąpienia od ustalenia opłaty rodzicom za pobyt dziecka lub osoby 
pełnoletniej przebywającej w rodzinnej lub instytucjonalnej pieczy 
zastępczej, (załącznik nr 19). 

16. Radni bez uwag, jednogłośnie 20 głosów „ZA” podjęli Uchwałę 
XV/137/2012 w sprawie powierzenia wykonania zadania Gminie 
Kargowa, (załącznik nr 20). 

17. Rada j podjęła Uchwałę XV/138/2012 w sprawie poparcia inicjatywy 
społecznej w sprawie ustanowienia stref wolnych od GMO, 17 głosami 
„ZA”, 1 „PRZECIW” (Krzysztof Romankiewicz), 
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2 „WSTRZYMUJĄCYM” (Hanna Wysocka, Stanisław Okopień), 
(załącznik nr 21). 

 
Ad 11.  
 Ze względu na nie zgłoszenie interpelacji, pkt 11 porządku pozostał bez 
odpowiedzi. 
 
Ad 12.  
 Lech Kurowski spytał czy Powiat dysponuje wolnymi, 
niewykorzystanymi powierzchniami lokalowymi, które mogłyby być aktywne 
komercyjnie. 
 Stanisław Okopień poruszył sprawę zniszczonych znaków drogowych 
siatek przeciwśnieżnych w Gminie Trzebiechów, wieś Buków. 

Ireneusz Plechan, Starosta Zielonogórski poinformował, iż w Zielonej 
Górze nie ma wolnych powierzchni, są w Sulechowie, przy Al. Niepodległości. 
Zarząd czyni starania, by je zbyć. W sprawie niszczenia znaków odpowiedział 
Stanisławowi Okopieniowi, iż policja badała te wybryki i sprawców niestety nie 
wykryto. 

Przewodniczący Rady zakomunikował, iż sprawozdanie z działalności 
Rady jest do wglądu w biurze Rady i stanowi załącznik nr 22. 
Ad 13.  
 Po wyczerpaniu porządku obrad o 1355  Przewodniczący Rady zamknął 
XV sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego, życząc radosnych ferii zimowych. 
 
 
 
 

Protokołowała      Przewodniczący  
         Rady Powiatu Zielonogórskiego 
 

            Jolanta Drygas               Edwin Łazicki 
 
 

 

 
 
 

 

 
 

 


